
Pièces 4 Pièces

Superficie 95 m²

Référence CT1534VA

Prix 985 000 €

Antibes
Appartement à vendre (06600)
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Antibes.  Résidence  contemporaine  au  coeur  d'un  parc  paysagé  dans  un  secteur

prisé a proximité des commodités. Composé de deux bâtiments modernes, dans la

quiétude d'un quartier résidentiel. Villa sur le toit composé de 4 pièces de 95m² et

d'une  terrasse  de  128m2  avec  vue  mer.  Frais  de  notaire  réduits.  Bien  sous  le

régime de la copropriété. Honoraires à la charges de vendeur. Livraison 2023. Une

visites'impose.

Antibes:  Panoramic  sea  view.  Penthouse  3  bedroom  of  95sqm  with  terrace  of

125sqm.Antibes,  close  to  the  city  center:  Exceptional  sea,  mountain,  and  Fort

Carré  views  characterize  this  air-conditioned  3-bedroom penthouse  of  95  sqm.  It

opens  onto  a  spacious  128  sqm  terrace  with  jacuzzi.  The  bright  and  airy

living-dining  room  features  an  fully  equipped  kitchen.  3  bedroom,  including  a

master suite with bath and shower, a laundry room, a shower room, separate toilet,

and  ample  storage  space.Located  in  a  secure,  recently  built  residence  of  2023  .

Notary fees are reduced for this property.

CAPITOLE INTERNATIONAL 

15 bd Albert 1er - 06600 ANTIBES

Contacter l'agence
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